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schriftelijke vragen

Naar aanleiding van uw brief van 2 oktober 2012, waarin u een aantal vragen stelt over "het

meenemen van fietsen in de bus", treft u hieronder de antwoorden aan:

1. Heeft u als stadsregionaal concessieverlener kennisgenomen van het besluit van de

provincie om de fiets op een aantal door haar vergunde buslijnen toe te staan? Zo ja.

Hoe staat u tegenover dit initiatien

De stadsregio heeft kennis genomen van het besluit van de provincie Zuid-Holland om het

meenemen van de fiets toe te staan op een aantal buslijnen.

2. Staat u positief tegenover het invoeren van fletsvervoer op buslijnen in gebieden

binnen het concessiegebied van de stadsregio die vanuit Rotterdam <al dan niet vla

een overstap op een metrostation) enkel bereikbaar zijn per bus?

De stadsregio staat negatief tegenover het meenemen van de fiets op buslijnen, die behoren

bij concessies gegund door de stadsregio. Het meenemen van fietsen in de bus veroorzaakt

veiligheidsproblemen voor andere reizigers. Daarnaast moeten de voertuigen worden

aangepast, wat leidt tot minder zitplaatsen. Verder harmonieert het meenemen van fietsen niet

met de maatregelen die zijn genomen om bussen beter toegankelijk te maken voor mensen

met een beperking. Ook verwacht de stadsregio, dat het meenemen van fietsen in de bus de

dienstregeling zal verstoren.
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3. Wil U inzichtelijk maken voor welke buslijnen fietsvervoer meerwaarde biedt voor de

reiziger, omdat In de nabijheid geen metro of treinstation is? Zo ja, wilt u de

suggestie van Groenlinks voor de lijnen 103, 106, 68 en 90 hierin betrekken?

Nee, zie vraag 2.

4. Bent u bereid om met de concessiehouders In overleg te gaan over om fletsvervoer

per bus in de nabije toekomst ook in de stadsregio Rotterdam mogelijk te maken?

Nee, de stadsregio staat negatief tegenover het meenemen van de fiets op buslijnen die

behoren bij concessies gegund door de stadsregio en is dan ook niet bereid om overleg te

voeren met de concessiehouders.

Hoogachtend,

he geUjks bestuur van de stadsregio Rotterdam,

secretaris.

Afschrift aan: de heer lorijn, gemeente Rotterdam.

.' /ing. A. Aboutaleb,

/ voorzitter.
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